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P R O T O K Ó Ł  NR VII/19 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 14
45

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 16 kwietnia 2019 roku  

 

 

W obradach udział wzięli radni oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

 

Ad.1. Otwarcia VII nadzwyczajnej sesji i powitania Panią Burmistrz Sylwię Łaźniewską,  

Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy,  

Pana Jerzego Hatałę Kierownika Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych,  

Pana Grzegorza Kołosionek Biura projektowego MZ Plan Panią Agnieszkę Walendzik Prezes 

PUK „Komunalni”, radnych dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 13, zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 
 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dobiegniew.  

b) udzielenia dotacji w 2019 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

c) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

d) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

e) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty. 
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7. Zakończenie sesji.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady Rady 

Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej: www.bip.dobiegniew.pl i na stronie internetowej gminy: www.dobiegniew.pl oraz 

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Ad.3. Brak wniosków i zapytań. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dobiegniew. 

 Pan Grzegorz Kołosionek omówił uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dobiegniew. 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach sesji na 

zapoznanie się radnych z załącznikiem mapowym. 

 

Po przerwie Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/43/19oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

b) udzielenia dotacji w 2019 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że uchwała dotyczy dobiegniewskiej 

parafii, w budżecie na 2019r. zaplanowane jest 100 tys. zł, kwota ta to jest 85% 

całkowitych wydatków, które poniosła parafia.  

http://www.bip.dobiegniew.pl/
http://www.dobiegniew.pl/
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 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – zapytał, co będzie jeśli zgłosi się Parafia 

Radęcin? 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że rozmawiała z księdzem z parafii 

Radęcin i nie ma na żadną inwestycję jakiejkolwiek dokumentacji.    

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/44/19oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

c) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie do uchwały. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/45/19oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/46/19oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

e) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/47/19oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Komunikaty 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – omówiła program Dobiegniewskiej Majówki, następnie 

Pani Burmistrz zaprosiła na spotkanie z Polską Spółka Gazownictwa w czwartek 

godz.17.00 sala nr 5 Urzędu Miejskiego.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przypomniał radnym o terminie składania 

oświadczeń majątkowych. 
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  Bernard Szyrwiński radny – zwrócił uwagę, żeby gmina zaangażowała się i zawiesiła flagi 

na słupach.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – złożyła wszystkim najserdeczniejsze życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


